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《我的老师》期末押题范文
My  English  Teacher

My new English teacher is Miss Zheng. She is young and pretty. She is strict, but she’s kind.Her class is so much fun. I like her very much!

【译文】

我的新英语老师是郑老师。她年轻漂亮。她很严格，但她很善良。她的课很有趣。我非常喜欢她!

My English Teacher
Miss Tang is my English teacher. She’s very pretty. She is tall and thin. She has two big eyes and a small mouth. Her hair is long. She likes cats very much.And she likes singing and dancing, too. Her English is very good. We often play games in English classes. She is very kind to us. We all love her.
【译文】

汤老师是我的英语老师。她很漂亮。她又高又瘦。她有两只大眼睛和一张小嘴巴。她的头发很长。她非常喜欢猫。她也喜欢唱歌和跳舞。她的英语很好。我们经常在英语课上玩游戏。她对我们很好。我们都爱她。

Our New Teacher
Ms Li is our new teacher. She is our art teacher. She is tall and thin. She has two big eyes and a small mouth. She is pretty. She is very kind. She is funny, too. She likes drawing. She can draw very well. She is a good teacher. We all like her very much.
【译文】李老师是我们的新老师。她是我们的美术老师。她又高又瘦。她有一双大眼睛和一张小嘴。她很漂亮。她非常和蔼。她也很幽默。她喜欢画画。她画得很好。李老师是一位好老师。我们都非常喜欢她。
My favourite teacher
My favourite teacher is Miss Huang. She is a beautiful lady. Miss Huang likes singing and collecting posters. She is good at playing the piano. Miss Huang likes dogs very much because the dog is very friendly and cute. Her favourite colour is blue. Because blue is the colour of the sky and the sea.I really like her.
【译文】

我最喜欢的老师是黄老师。她是一位美丽的女士。黄老师喜欢唱歌和收集海报。她钢琴弹得很好。黄老师非常喜欢狗，因为狗非常友好和可爱。她最喜欢的颜色是蓝色。因为蓝色是天空和大海的颜色。我真的很喜欢她。
